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 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 

 

 32 za, 

 brak przeciwnych, 

 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iż Rada przyjęła tą uchwałę. Kolejna uchwała: 

 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU REJON FORTU SKAŁA II. 
Bardzo proszę Panią Prezydent. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również do tego projektu uchwały nie wpłynęły ani poprawki ani autopoprawki i może 

zostać poddany pod głosowanie. Dziękuję. 

 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdza odbycie II 

czytania, proszę o przygotowanie głosowania. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 

 

 31 za, 

 brak przeciwnych, 

 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada przyjęła ten projekt uchwały.  Proszę 

Państwa teraz przejdziemy do uchwały w sprawie pomnika Armii Krajowej jeśli Państwo 

pozwolicie, wprowadziliśmy go do porządku obrad i z różnych względów dobrze by było 

szybko go zrobić. Proszę Państwa 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR CI/1372/2010 W SPRAWIE WZNIESIENIA POMNIKA 

ARMII KRAJOWEJ I W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR CXV/1595/10  

SPRAWIE LOKALIZACJI POMNIKA ARMII KRAJOWEJ. 

Projekt Grupy Radnych, druk Nr 319, dzisiaj odbywamy II czytanie. W tej sprawie złożono 

dwie poprawki, przepraszam, dwie osoby złożyły poprawki. Jedna poprawka dotyczy treści, 

całości treści uchwały wynikającej z opinii prawnej  i uwag redakcyjnych i to jest poprawka 

moja, bardzo proszę o pozytywne głosowanie. Druga, natomiast Pan Radny Rachwał złożył 

dwie poprawki, poprawkę 1, aby w paragrafie stosowym po słowach – w Krakowie – skreślić 

dodatkowe brzmienie, które brzmiało – z przeprowadzeniem lokalnych konsultacji 

społecznych i z podaniem do wiadomości ich wyniku i proponuje – łącznie z 

przeprowadzeniem konsultacji z fundatorem pomnika wraz z organizacjami 

niepodległościowymi. Oznacza to, że nie będzie konsultacji społecznych, tylko będą 

ukierunkowane. Stąd uprzejmie Państwa proszę żeby jednak przyjąć wersję poprzednią gdzie 

są generalnie szerokie konsultacje społeczne bo do nich jesteśmy zobowiązani ustawami i 

uchwałami. I druga poprawka, aby skreślić słowa – komitetem budowy pomnika Armii 


